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1.	  STYRET	  

Sagene	  IF	  ledes	  og	  forpliktes	  av	  styret	  som	  er	  Sagene	  IFs	  høyeste	  myndighet	  mellom	  årsmøtene.	  Det	  
sittende	  styret	  ledes	  av	  Einar	  Eriksen	  som	  ble	  valgt	  på	  årsmøtet	  i	  2015.	  	  	  

Styret	  arbeider	  etter	  følgende	  overordnede	  rammer:	  	  

• NIFs	  lov	  og	  Sagene	  IFs	  lov	  
• Sagene	  Ifs	  filosofi	  og	  strategi	  

	  
Det	  er	  avholdt	  11	  styremøter	  i	  2015,	  styret	  har	  behandlet	  60	  saker.	  	  
Det	  er	  ikke	  utbetalt	  styrehonorar	  for	  2015.	  
	  
Styrets	  sammensetning	  
Leder:	   	   Einar	  Eriksen	   	   	   	  
Nestleder:	   Helge	  Lundvold	   	  	   	   	  
Styremedlem:	   Hege	  Sørlie	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
Styremedlem:	   Sverre	  Midtun	  
Varamedlem:	  
	  
Avdelingenes	  representanter	  i	  styret:	  	  
Fotball:	  	   Morten	  Hagen	  
Innebandy:	   Eivind	  Hermansen	  
Bandy:	  	   Siri	  Strømsmo	   	  
Landhockey:	  	   Ali	  Abbas	  
Rugby:	  	   Sonia	  Gjesdal	  
Bryting:	  	   Anders	  S.	  Lyng	  	  
Sykkel:	  	   Lars	  Birkeland	  
	  

2.	  ADMINISTRASJONEN	  	  

Sagene	  IF	  har	  kontorer	  i	  Bjølsenhallen.	  	  
	  
I	  løpet	  av	  2015	  har	  Sagene	  IF	  sysselsatt	  3	  ansatte,	  totalt	  1,4	  årsverk:	  	  

• Vibeke	  Thiblin	  –	  Daglig	  leder	  100	  %	  stilling	  
• Marthe	  Godtlund	  Bråthen	  –	  Allidrettsleder	  20	  %	  stilling	  
• Pia	  Tveterås	  –	  Leder	  Venner	  i	  aktivitet	  20	  %	  stilling	  

	  
Øvrige	  personer	  tilknyttet	  administrasjonen.	  Disse	  er	  ikke	  ansatte,	  men	  oppdragstakere:	  

• Terje	  Unnerud	  –	  Tilskuddskoordinator	  
	  
I	  2015	  ble	  det	  bygget	  eget	  kontor	  til	  daglig	  leder	  i	  Bjølsenhallen.	  	  
	  
Virksomheten	  drives	  i	  henhold	  til	  årsmøtets	  målsetninger.	  Det	  er	  godt	  arbeidsmiljø	  og	  det	  er	  ikke	  
rapportert	  om	  skader	  eller	  ulykker	  i	  forbindelse	  med	  arbeidet.	  Sykefraværet	  har	  vært	  lavt	  og	  har	  
ikke	  hatt	  noen	  innvirkning	  på	  driften	  av	  klubben.	  Virksomheten	  forurenser	  ikke	  det	  ytre	  miljø.	  
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3.	  ØKONOMI	  

Styret	  mener	  at	  årsregnskapet	  gir	  et	  rettvisende	  bilde	  av	  idrettslagets	  eiendeler	  og	  gjeld,	  finansielle	  
stilling	  og	  resultat,	  og	  kjenner	  ikke	  til	  forhold	  for	  øvrig	  som	  kan	  innvirke	  på	  dette.	  
	  
Årsregnskapet	  viser	  et	  overskudd	  på	  237.077,-‐	  totalt	  for	  idrettsforeningen,	  alle	  avdelinger	  
medberegnet.	  	  
	  
Styret	  foreslår	  at	  årets	  overskudd	  overføres	  til	  egenkapitalen.	  Etter	  overføringen	  utgjør	  
idrettslagets	  egenkapital	  kr.	  1.580.910.	  Forutsetningen	  om	  fortsatt	  
drift	  er	  til	  stede,	  og	  årsregnskapet	  for	  2015	  er	  satt	  opp	  under	  denne	  forutsetning.	  
	  
Sagene	  Idrettsforening	  har	  en	  lov	  som	  er	  i	  tråd	  med	  lov	  for	  Norges	  idrettsforbund	  og	  olympiske	  og	  
paralympiske	  komité.	  Styret	  har	  ansvarsfullt	  og	  lojalt	  fulgt	  NIFs	  regnskapsbestemmelser,	  og	  styrets	  
årsberetning	  er	  avgitt	  i	  tråd	  med	  regnskapsloven.	  
	  
Regnskapsføring	  ble	  i	  2015	  utført	  av	  Christiania	  Regnskapskontor	  AS,	  og	  revisjon	  av	  Revisorhjelpen	  
AS.	  	  
	  
	  
Hovedtall:	  	  

	   Resultat	   Budsjett	   Avvik	  
Inntekter	   4.609.599	   4.032.094	   577.505	  
Utgifter	   -‐4.382.996	   -‐3.909.782	   473.214	  
Finans	  inntekter/	  kostnader	   10.474	   0	   10.474	  
Resultat	   237.077	   122.310	   114.765	  

	  
	  
Hovedtall	  avdelingene:	  	  
	  
Avdeling	   Resultat	   Budsjett	   Avvik	  
Hoved	   -‐25.868	   500	   -‐26.368	  
Sommerpatruljen	   13.266	   0	   13.266	  
Allidrett	   -‐12.974	   927,96	   -‐13.901,96	  
Venner	  i	  Aktivitet	   691	   -‐409,6	   1.100.6	  
Innebandy	   76.251	   78.806,08	   -‐2.555,08	  
Bjølsenhallen	   221.915	   -‐820	   222.735	  
Fotball	   -‐168.039	   5.180	   -‐173.219	  
Fotball	  senior	  herrer	   -‐36.933	   2.860	   -‐39.793	  
Norway	  cup	   69.500	   145.200	   -‐75.700	  
Voldsløkka	   58.960	   0	   58.960	  
Bandy	   43.596	   3.774,72	   39.821,28	  
Landhockey	   20.227	   5.054,08	   15.172,92	  
Sykkel	  	   22.094	   26.206	   -‐4.112	  
Bryting	   -‐44.702	   233,76	   -‐44.935,76	  
Rugby	   -‐907	   0	   -‐907	  
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4.	  MEDLEMSTALL	  

Sagene	  IF	  har	  hatt	  1321	  medlemmer	  i	  2015.	  Dette	  er	  en	  økning	  på	  32	  medlemmer	  fra	  2014.	  
	   	  
Medlemsoversikt	  Sagene	  IF	  2011	  -‐	  2015:	  	  
	  
Kjønn	   Kvinner	   Menn	   Total	  
Alderstrinn	   0-‐5	   6	  -‐	  12	   13-‐19	   20-‐	  25	   26-‐	   0-‐5	   6-‐	  12	   13-‐	  19	   20-‐	  25	   26-‐	  	   	  	  

2011	   19	   86	   3	   22	   41	   26	   219	   134	   40	   189	   779	  
2012	   18	   72	   9	   16	   66	   22	   176	   112	   41	   238	   770	  
2013	   7	   117	   28	   16	   83	   17	   306	   150	   61	   345	   1130	  
2014	   62	   112	   33	   29	   85	   101	   288	   90	   57	   439	   1296	  
2015	   32	   95	   50	   23	   141	   60	   205	   186	   71	   465	   1328	  

	  
Medlemsoversikt	  avdelingene	  2011	  -‐	  2015:	  	  
	  

	   2011	   2012	   2013	   2014	   2015	  
Fotball	   404	   305	   421	   408	   598	  
Innebandy	   199	   233	   288	   287	   222	  
Landhockey	   46	   37	   73	   64	   27	  
Bandy	   15	   27	   28	   31	   26	  
Sykkel	   67	   76	   101	   171	   206	  
Triatlon	   	   4	   5	   7	   16	  
Allidrett	   46	   88	   157	   234	   133	  
Bryting	   	   	   49	   80	   74	  
Rugby	   	   	   	   	   33	  
SUM	   777	   770	   1130	   1296	   1328	  
	  

5.	  AKTIVITET	  	  

Sagene	  Idrettsforening	  har	  i	  2015	  organisert	  aktivitet	  i	  fotball,	  innebandy,	  landhockey,	  bandy,	  
bryting,	  rugby,	  sykkel	  og	  triatlon.	  I	  tillegg	  har	  vi	  et	  tilbud	  om	  foreldrestyret	  allidrett	  for	  barn	  3-‐	  6	  år,	  
en	  allidrettsgruppe	  for	  funksjonshemmede	  barn	  og	  ungdom,	  og	  to	  mosjonsgrupper	  for	  voksne.	  	  	  
	  
Sagene	  Idrettsforening	  har	  også	  i	  2015	  vært	  en	  aktiv	  bidragsyter	  i	  lokalmiljøet.	  Vi	  har	  deltatt	  på	  
bydelsdagene,	  tilbudt	  gratis	  storbyaktivitet	  i	  alle	  våre	  idretter	  for	  barn	  6-‐	  12	  år,	  kjørt	  gratis	  
fotballturnering	  for	  alle	  ungdom	  13-‐	  19	  år	  alle	  lørdagskvelder	  i	  Bjølsenhallen,	  vært	  initiativtaker	  i	  
arbeidet	  med	  utbyggingen	  av	  Voldsløkka,	  bidratt	  med	  vår	  kompetanse	  i	  SALTO-‐	  arbeidet	  i	  bydelen,	  
videreutviklet	  vårt	  allidrettstilbud	  for	  funksjonshemmede,	  arrangert	  aktivitetsdager	  for	  lokale	  
barneskoler,	  hatt	  ung-‐	  metro	  på	  besøk	  i	  hallen	  hver	  fredags	  ettermiddag,	  hatt	  tett	  kontakt	  med	  de	  
kommunale	  boligene	  ang	  kommunikasjon	  og	  informasjon	  til	  beboerne,	  og	  til	  slutt	  har	  vi	  innledet	  et	  
samarbeid	  med	  Frisklivsentralen	  om	  en	  treningsgruppe	  for	  kvinner	  og	  en	  treningsgruppe	  for	  de	  som	  
har	  fullført	  sitt	  opplegg	  på	  frisklivsentralen.	  	  
	  
Sagene	  IF	  har	  også	  i	  2015	  hatt	  en	  lang	  rekke	  arrangementer.	  Fotballavdelingen	  var	  for	  3-‐	  året	  på	  rad	  
medarrangør	  av	  Norway-‐	  cup.	  Sykkelavdelingen	  oppnådde	  stor	  suksess	  med	  sitt	  nye	  arrangement	  
Klatrekongen.	  Klubbens	  ungdommer	  var	  for	  første	  gang	  på	  mange	  år	  vertskap	  for	  Sommerpatruljen.	  
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Og	  i	  forbindelse	  med	  Valget	  2015	  arrangerte	  vi	  folkemøte	  med	  politikerbesøk	  om	  Voldsløkka	  på	  
Voldsløkka	  sammen	  med	  Oslo	  Idrettskrets.	  	  
	  
Årsmøtet	  i	  2015	  vedtok	  en	  omfattende	  omorganisering	  av	  klubben,	  og	  store	  deler	  av	  2015	  har	  gått	  
med	  til	  å	  gjennomføre	  denne.	  Det	  er	  nå	  kun	  et	  styre	  i	  klubben,	  med	  valgt	  representasjon	  fra	  alle	  
avdelinger.	  Alle	  avdelingsstyrene	  er	  lagt	  ned	  og	  erstattet	  av	  mer	  fleksible	  arbeidsutvalg	  der	  kun	  leder	  
er	  valgt	  på	  årsmøtet.	  Dette	  har	  gjort	  driften	  av	  klubben	  enklere	  og	  mer	  effektiv.	  	  
Sagene	  IF	  har	  i	  2015	  satset	  på	  å	  forbedre	  sitt	  tilskuddsarbeid	  og	  har	  sammen	  med	  Fighter	  Kickboxing	  
engasjert	  en	  egen	  tilskuddskoordinator.	  Det	  har	  ført	  til	  at	  vi	  ila	  året	  fikk	  tilskudd	  fra	  
Sparebankstiftelsen	  DNB,	  Gjensidigestiftelsen	  og	  Extrastiftelsen.	  	  
	  
Den	  viktigste	  oppgaven	  for	  Hovedstyret	  har	  vært	  utbyggingen	  av	  Voldsløkka.	  I	  løpet	  av	  2015	  kom	  vi	  
mange	  skritt	  nærmere	  realisering	  av	  landhockey/	  kunstisbane	  og	  klubbhus	  på	  den	  nordlige	  delen	  av	  
Voldsløkka.	  Her	  ble	  det	  endelig	  vedtatt	  en	  reguleringsplan,	  og	  i	  desember	  kom	  det	  også	  75	  mil	  kr	  i	  
finansiering	  på	  plass	  over	  Oslo-‐	  budsjettet.	  Når	  det	  gjelder	  den	  sørlige	  delen	  av	  Voldsløkka	  har	  
utviklingen	  her	  stått	  i	  stampe,	  da	  en	  har	  prioritert	  den	  nordre	  delen.	  Det	  er	  fremdeles	  ingen	  
reguleringsplan	  klar	  og	  det	  er	  heller	  ikke	  avklart	  hva	  som	  skjer	  med	  Uelandsgate	  85.	  Bjølsen	  
kunstgress	  ble	  rehabilitert	  i	  starten	  av	  2015,	  et	  vellykket	  prosjekt	  som	  har	  gitt	  oss	  et	  flott	  nytt	  
kunstgressdekke.	  	  I	  enden	  av	  Bjølsen	  kunstgress	  har	  kommunen	  anlagt	  en	  Tufte-‐	  park	  ila	  2015,	  
denne	  brukes	  mye	  også	  av	  klubbens	  medlemmer.	  	  
	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  



6	  
	  

6.	  OPPFØLGING	  AV	  STRATEGI	  2015	  

Årsmøtet	  i	  2015	  vedtok	  en	  strategiplan,	  som	  hovedstyret	  har	  fulgt	  opp	  i	  sitt	  arbeid.	  Under	  følger	  en	  
statusrapport	  for	  dette	  arbeidet.	  

PRI	   STRATEGI	  
EVALUERING	  

GJORT	  
(X)	  

KARAKTER	  
KOMMENTARER	  J 	   J /L 	   L 	  

1	   Få	  inn	  full	  finansiering	  av	  
kunstis/	  landhockeybane	  
med	  klubbhus	  i	  Oslo-‐	  
budsjettet	  2015.	  

X	   J 	  
Her	  er	  vi	  i	  mål:	  	  
• Reguleringplan	  vedtatt	  i	  juni	  2015.	  	  
• Finansiering	  (75	  mil)	  vedtatt	  desember	  2015.	  	  
• Byggestart	  ila	  2016.	  	  

2	   Fokus	  på	  arbeidet	  med	  
utbyggingen	  av	  Voldsløkka.	  

X	   J 	  

Følgende	  er	  gjort:	  	  
• Det	  er	  jobbet	  systematisk	  og	  målrettet	  opp	  mot	  partier	  og	  

politikere	  i	  bydelen	  og	  i	  kommunen	  gjennom	  hele	  året,	  
spesielt	  ifm	  kommunevalget	  og	  i	  budsjettprosessene.	  	  

• OIK	  og	  Sagene	  IF	  gjennomførte	  et	  folkemøte	  på	  
Voldsløkka	  ifm	  kommunevalget.	  	  

• Sagene	  IF	  har	  jobbet	  opp	  mot	  lokale	  medier	  og	  har	  med	  
jevne	  mellomrom	  fått	  inn	  saker	  om	  Voldsløkka	  	  

• Sagene	  IF	  har	  lederen	  av	  ISU-‐	  Sagene	  (Henning	  Strøm,	  
Bandy).	  

3	   Øke	  klubbens	  inntekter	  med	  
10	  %	  	  	  

	   J /L 	  
Årsregnskapet	  viser	  en	  økning	  i	  inntektene	  fra	  4.269.713	  kr	  i	  
2014	  til	  4.609.559	  i	  2015.	  	  
Dette	  er	  en	  økning	  på	  7,9	  %.	  Dvs.	  at	  vi	  ikke	  kom	  helt	  i	  mål,	  men	  
nesten.	  	  

4	   Lage	  en	  rekrutteringsplan	  
for	  hele	  klubben	  med	  mål	  å	  
beholde	  en	  medlemsmasse	  
på	  over	  1000	  medlemmer.	  	   X	   J /L 	  

Følgende	  er	  gjort:	  	  
• Styret	  har	  vedtatt	  en	  rekrutteringsplan.	  	  
• Styret	  har	  vedtatt	  å	  øke	  de	  ansatte-‐	  ressursene	  slik	  at	  DL	  

fra	  2016	  får	  mer	  tid	  til	  rekrutteringsarbeid.	  	  
• Det	  er	  gjennomført	  et	  Bandy-‐	  prosjekt	  med	  Bjølsen	  AKS	  

som	  er	  tenkt	  som	  modell	  for	  framtiden.	  	  
5	   Sportslig	  utvalg	  skal	  lage	  og	  

sette	  ut	  i	  live	  en	  felles	  
idrettslig	  plan	  for	  utøvere	  i	  
Sagene	  IF.	  

	   L 	  
	  Her	  har	  det	  ikke	  skjedd	  noen	  ting.	  	  

6	   Øke	  kompetansen	  om	  og	  
kvaliteten	  på	  styre-‐	  og	  
organisasjonsarbeidet	  i	  hele	  
klubben.	  	   	   J /L 	  

Følgende	  er	  gjort:	  	  
• Vi	  har	  arrangert	  et	  styreseminar	  med	  besøk	  fra	  OIK.	  	  
• Omorganiseringen	  (vedtatt	  årsmøte	  2015)	  er	  

gjennomført.	  	  
• Det	  er	  utarbeidet	  en	  kommunikasjonsplan	  for	  hele	  

klubben.	  	  
7	   Øke	  Sagene	  Ifs	  synlighet	  i	  

nærmiljøet	  	  

	   J /L 	  

Følgende	  er	  gjort:	  	  
• Vi	  arrangerte	  et	  folkemøte	  på	  Voldsløkka	  ifm	  valget	  2015.	  	  
• Vi	  har	  inngått	  en	  4-‐	  årig	  samarbeidsavtale	  med	  bydelen.	  	  
• Vår	  nettside,	  Facebookside	  og	  Instagramkonto	  er	  stadig	  

bedre	  besøkt.	  	  
• Vi	  har	  med	  jevne	  mellomrom	  hatt	  saker	  på	  trykk	  i	  lokale	  

medier.	  	  
8	   Implementere	  laglederperm	  

og	  laglederkurs.	   	   L 	   Her	  har	  det	  ikke	  skjedd	  noen	  ting.	  	  

9	   Mer	  fest	  og	  moro.	  
	   L 	   Her	  har	  det	  ikke	  skjedd	  noen	  ting.	  	  

10	   Opprette	  anleggsfond.	  	   	   L 	   På	  planleggingsstadiet.	  	  
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7.	  	  TILTAKSOMRÅDER	  2016	  

Styret	  peker	  på	  følgende	  sentrale	  tiltaksområder	  i	  det	  videre	  arbeidet:	  	  
• Realisere	  anleggene	  på	  den	  nordlige	  delen	  av	  Voldsløkka,	  og	  lage	  strategi	  for	  utbygging	  

av	  den	  sørlige	  delen.	  	  
• Få	  opp	  et	  målrettet	  og	  strukturert	  rekrutteringsarbeid	  i	  hele	  klubben.	  
• Utvikle	  og	  sette	  ut	  i	  live	  en	  helhetlig	  idrettslig	  plan	  for	  hele	  klubben.	  	  	  
• Fortsette	  organisasjonsbyggingen	  med	  spesiell	  fokus	  på	  å	  øke	  kompetansen	  på	  styre-‐	  og	  

organisasjonsarbeid	  i	  klubben.	  	  
• Få	  i	  gang	  et	  mer	  systematisk	  arbeid	  for	  å	  øke	  klubbens	  inntekter.	  	  
• Få	  system	  på	  honorære	  tildelinger	  og	  æresmedlemskap	  i	  hele	  klubben.	  	  
• Mer	  trøkk	  på	  klubben	  som	  en	  sosial	  arena.	  	  

	  

8.	  AVDELINGENE	  

Avdelingenes	  årsberetninger	  ligger	  vedlagt:	  	  
	  

1. Allidrett	  
2. Fotball	  
3. Innebandy	  
4. Landhockey	  
5. Bandy	  
6. Bryting	  	  
7. Rugby	  
8. Sykkel	  	  

	  
	  
	  

	  

	  


